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Nr. 42269/2023 

 
 
 
 
PROCES- VERBAL 

încheiat cu ocazia desfăşurării şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean 
Cluj din data de 31 octombrie 2023 

 

Dl. Alin Tișe: 
Bună ziua!  
În conformitate cu prevederile legale în vigoare, prin Dispoziţia nr. 

1054/25 octombrie 2023, am convocat Consiliul Judeţean Cluj în şedinţă 
ordinară pentru astăzi, data de 31 octombrie 2023, ora 1300. Convocarea 
consilierilor judeţeni s-a făcut în scris, prin mijloace electronice şi telefonic. 

Proiectele de hotărâri, precum şi materialele însoţitoare, au fost postate 
pe site-ul Consiliului Judeţean Cluj, au fost afişate la sediul acestuia şi au fost 
transmise electronic tuturor consilierilor judeţeni. Anunţul cu privire la 
desfășurarea acestei ședinței publice a fost afişat la sediu, postat pe site-ul 
propriu şi a fost transmis către mass-media. 

Lucrările prezentei şedinţe ordinare a Consiliului Judeţean Cluj se 
desfășoară la  sediul Consiliului Judeţean Cluj, situat în Municipiul Cluj-Napoca, 
Calea Dorobanţilor, nr. 106, începând cu ora 1300.  

* 
Începem ședința cu intonarea imnului naţional. 

Se intonează imnul naţional.  
* 

Înainte de a trece la înregistrarea prezenţei la această şedinţă, trebuie să 
precizez faptul că numărul de membri ai Consiliului Judeţean Cluj, în funcţie 
de care se calculează atât cvorumul de prezenţă necesar pentru ca şedinţa să 
fie legal constituită, cât şi numărul de voturi necesar pentru adoptarea 
hotărârilor este de 36, ca urmare a depunerii demisiei domnului Cosma Ovidiu 
Călin din funcția de consilier județean. 

Pentru a stabili dacă există cvorumul de prezenţă necesar pentru 
desfăşurarea legală a acestei şedinţe, vă propun să ne înregistrăm prezenţa, 
prin tastarea butonului “Particip la şedinţă” de pe display-ul tactil, după 
semnalul dat de colegul nostru. Rog să se pregătească procedura de 
înregistrare a prezenţei. 
Se procedează la înregistrarea prezenţei la şedinţă. 

Consultând înregistrarea prezenţei la şedinţă, constat că din totalul celor 
36 de membri în funcţie care compun Consiliul Judeţean Cluj, sunt prezenţi 33 
de membri, fiind îndeplinite prevederile legale pentru buna desfăşurare a 
lucrărilor şedinţei.  

În acest moment absentează domnul Marius Mînzat, domnul Horea 
Chirteș și doamna Anca Hodorogea. 

* 
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Menționăm faptul că până la încheierea ședinței s-a modificat numărul membrilor 
prezenți, fiind prezenți un număr de 34 de membri, deoarece pe parcursul desfășurării 
ședinței s-a înregistrat și prezența domnului Horea Chirteș. 

* 
Este prezentă la această şedinţă şi doamna Gaci Simona-secretar general al judeţului. 
Au fost invitate şi se află prezente persoane cu funcţii de conducere din aparatul de 

specialitate al Consiliului Judeţean Cluj, precum și din entitățile aflate în 
subordinea/coordonarea/autoritatea Consiliului Judeţean Cluj care au tangenţă cu materialele 
supuse dezbaterii.   

* 
În continuare vom proceda la aprobarea procesului-verbal al ședinței 

ordinare din data de 28 septembrie 2023, care se găseşte în dosarul special al 
acelei şedinţe şi a fost pus, în prealabil, la dispoziţia consilierilor judeţeni și 
afişat la sediul Consiliului Judeţean Cluj. 

În aceste condiţii, propun celor care au obiecţii în legătură cu conţinutul 
acestuia, să ceară menţionarea exactă a opiniilor exprimate în şedinţa 
respectivă. 

Supun votului dumneavoastră Procesul-verbal al şedinţei ordinare a 
Consiliului Judeţean Cluj din data de 28 septembrie 2023.  

Se procedează la vot, utilizându-se votul electronic. 
 În urma operaţiunii de votare se înregistrează: 33 de voturi „pentru”, 
situaţie în care Procesul-verbal al şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean Cluj 
din data de 28 septembrie 2023 a fost aprobat, fără modificări. 

* 
Totodată, vom proceda la aprobarea procesului-verbal al ședinței 

extraordinare din data de 19 octombrie 2023, care se găseşte în dosarul special 
al acelei şedinţe şi a fost pus, în prealabil, la dispoziţia consilierilor judeţeni și 
afişat la sediul Consiliului Judeţean Cluj. 

În aceste condiţii, propun celor care au obiecţii în legătură cu conţinutul 
acestuia, să ceară menţionarea exactă a opiniilor exprimate în şedinţa 
respectivă. 

Supun votului dumneavoastră Procesul-verbal al şedinţei extraordinare 
a Consiliului Judeţean Cluj din data de 19 octombrie 2023.  

Se procedează la vot, utilizându-se votul electronic. 
 În urma operaţiunii de votare se înregistrează: 32 de voturi „pentru” și 1 
membru nu a votat, situaţie în care Procesul-verbal al şedinţei extraordinare a 
Consiliului Judeţean Cluj din data de 19 octombrie 2023 a fost aprobat, fără 
modificări. 

* 
În ceea ce privește proiectul ordinii de zi, în calitate de inițiator, retrag de 

pe proiectul ordinii de zi proiectul de hotărâre aflat la punctul nr. crt. 13. 
Totodată, anunț că, urmare a adresei înregistrate la Consiliul Județean cu nr. 
43155/31.10.2023,  proiectul cu nr. crt. 6 de pe Proiectul ordinii de zi a fost retras 
de către inițiatorul acestuia, domnul Marius Mînzat.  

De asemenea, propun suplimentarea Proiectului ordinii de zi cu un 
proiect de hotărâre, respectiv punctul nr. crt. 15 A, care v-a fost transmis tuturor 
pe e-mail. Totodată, propun mutarea punctului nr. crt. 15 A pe poziția nr. 1 și 
renumerotarea corespunzătoare a tuturor punctelor de pe ordinea de zi.  

15A  Proiect de hotărâre privind constatarea încetării de drept, înainte 
de expirarea duratei normale, a mandatului de consilier județean al domnului 
Cosma Ovidiu Călin 
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Astfel, supun la vot suplimentarea proiectului ordinii de zi și 
renumerotarea corespunzătoare a punctelor. Vă rog să pregătiţi votul 
electronic. 

Se procedează la vot, utilizându-se votul electronic. 
În urma operaţiunii de votare se înregistrează: 33 de voturi „pentru”, 

astfel că suplimentarea Proiectului Ordinii de zi a fost aprobată. 
* 

Fiecare proiect de hotărâre înscris în Proiectul ordinii de zi a acestei ședințe este însoțit 
de un referat de aprobare; de rapoartele compartimentelor de resort din cadrul aparatului de 
specialitate al Consiliului Județean Cluj și de avizele cu caracter consultativ ale comisiilor de 
specialitate ale Consiliului Județean, fiind astfel respectate prevederile art. 182 alin. (4) 
coroborat cu art. 136 alin. (8) și alin. (9) din OUG 57/2019 privind Codul administrativ, cu 
modificările și completările ulterioare. 

 
* 

Dl. Alin Tișe: 
În continuare supun la vot Proiectul Ordinii de zi, împreună cu 

suplimentarea aprobată anterior.  Vă rog să pregătiţi votul electronic.  
Se procedează la vot, utilizându-se votul electronic. 
În urma operaţiunii de votare se înregistrează: 33 de voturi „pentru”,  

astfel că Proiectul Ordinii de zi a fost aprobat și cuprinde, după renumerotare, 
un număr de 15 puncte, după cum urmează: 

1. Proiect de hotărâre privind constatarea încetării de drept, înainte 
de expirarea duratei normale, a mandatului de consilier județean 
al domnului Cosma Ovidiu Călin 

Inițiator – Alin Tișe – președinte 

2. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului general propriu 
al Județului Cluj pe anul 2023 

Inițiator – Alin Tișe – președinte 

3. Proiect de hotărâre privind aprobarea contului de execuție al 
bugetului general propriu al Județului Cluj la 30 septembrie 2023 

Inițiator – Alin Tișe – președinte 

4. Proiect de hotărâre pentru completarea Hotărârii Consiliului 
Județean Cluj nr. 22/2023 privind nominalizarea unor sume din 
bugetul local al Județului Cluj pe anul 2023 

Inițiator – Alin Tișe – președinte 

5. Proiect de hotărâre privind aprobarea Bugetului de venituri şi 
cheltuieli pe anul 2023, rectificat, al societății Compania de Apă 
Someș S.A. 

Inițiator – Alin Tișe – președinte 

6. Proiect de hotărâre privind aprobarea Bugetului de venituri şi 
cheltuieli pe anul 2023, rectificat, al  Aeroportului Internațional 
Avram Iancu Cluj R.A.  

Inițiator – Marius Mînzat – vicepreședinte 

7. Proiect de hotărâre privind aprobarea Structurii organizatorice, a 
Organigramei, a Statului de funcţii şi a Regulamentului de 
organizare şi funcţionare pentru Spitalul Clinic de Boli Infecțioase 
Cluj-Napoca 
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Inițiator – Alin Tișe – președinte 

8. Proiect de hotărâre pentru aprobarea indicatorilor tehnico-
economici ai obiectivului de investiții “Modernizare pavilion 
ergoterapie şi pavilion centrală termică ergoterapie” la Spitalul de 
Boli Psihice Cronice Borşa 

Inițiator – Alin Tișe – președinte 

9. Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului 
Județean Cluj nr. 109/2023 privind aprobarea documentației de 
avizare a lucrărilor de intervenții, a indicatorilor tehnico-economici, 
a devizului general, precum și a sumei reprezentând categoriile de 
cheltuieli finanțate de la bugetul local pentru realizarea 
obiectivului de investiții ”Pod pe DJ 182E,  km 6+053, în comuna 
Chiuiești” aprobat pentru finanțare prin Programul național de 
investiții „Anghel Saligny”  

Inițiator – Alin Tișe – președinte 

10. Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului 
Județean Cluj nr. 110/2023 privind aprobarea documentației de 
avizare a lucrărilor de intervenții, a indicatorilor tehnico-economici, 
a devizului general, precum și a sumei reprezentând categoriile de 
cheltuieli finanțate de la bugetul local pentru realizarea obiectivul 
de investiţii “construire pod pe DJ107 R,  km 17+700, Ciurila” 
aprobat pentru finanțare prin Programul național de investiții 
„Anghel Saligny”  

Inițiator – Alin Tișe – președinte 

11. Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului 
Județean Cluj nr. 111/2023 privind aprobarea documentației de 
avizare a lucrărilor de intervenții, a indicatorilor tehnico-economici, 
a devizului general, precum și a sumei reprezentând categoriile de 
cheltuieli finanțate de la bugetul local pentru realizarea 
obiectivului de investiții  “refacere pod pe DJ 103 L  km 0+000 
Mănăstireni” aprobat pentru finanțare prin Programul național de 
investiții „Anghel Saligny”  

Inițiator – Alin Tișe – președinte 

12. Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului 
Județean Cluj nr. 112/2023 privind aprobarea documentației de 
avizare a lucrărilor de intervenții, a indicatorilor tehnico-economici, 
a devizului general,  precum și a sumei reprezentând categoriile 
de cheltuieli finanțate de la bugetul local pentru realizarea 
obiectivului de investiții „ pod pe DJ 161, km 30+977 în localitatea 
Pâglisa”, aprobat pentru finanțare prin Programul național de 
investiții „Anghel Saligny”  

Inițiator – Alin Tișe – președinte 

13. Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului 
Județean Cluj nr. 12/2021 privind desemnarea reprezentanților 
Consiliului Județean Cluj în consiliile de administrație ale unor 
spitale publice 

Inițiator – Alin Tișe – președinte 
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14. Proiect de hotărâre privind exercitarea calității de autoritate 
publică tutelară la societățile Univers T S.A. și Centrul Agro 
Transilvania S.A. 

Inițiator – Alin Tișe – președinte 

15. Diverse 

* 
Dacă sunt situații de conflicte de interese, acestea trebuie anunțate la 

începutul şedinţei, deoarece se consemnează în mod obligatoriu în procesul-
verbal al şedinţei, iar consilierii județeni în cauză sunt obligaţi să se abţină de la 
participarea la adoptarea proiectelor de hotărâri în cauză, respectiv aceștia nu 
mai sunt luați în calcul pentru cvorumul necesar adoptării hotărârilor 
respective. 

Dacă sunt astfel de situații, vă rog să le precizați. 
D-na Marinela Marc: 

Nu particip la dezbaterea şi votarea proiectului de hotărâre înscris în 
Ordinea de zi la pct. crt. nr. 4 (fost pct. crt. nr. 3). 
Dl. Călin Tuluc: 

Nu particip la dezbaterea şi votarea proiectului de hotărâre înscris în 
Ordinea de zi la pct. crt. nr. 2 (fost pct. crt. nr. 1). 
Dl. Hadrian Arion: 

Nu particip la dezbaterea şi votarea proiectului de hotărâre înscris în 
Ordinea de zi la pct. crt. nr. 4 (fost pct. crt. nr. 3). 
Dl. Gheorghe Iancu: 

Nu particip la dezbaterea şi votarea proiectului de hotărâre înscris în 
Ordinea de zi la pct. crt. nr. 14 (fost pct. crt. nr. 15). 
D-na Violeta Mureșan: 

Nu particip la dezbaterea şi votarea proiectului de hotărâre înscris în 
Ordinea de zi la pct. crt. nr. 14 (fost pct. crt. nr. 15). 
Dl. Lucian Cordiș: 

Nu particip la dezbaterea şi votarea proiectelor de hotărâri înscrise în 
Ordinea de zi la pct. crt. nr. 6 (fost pct. crt. nr. 5) și la pct. crt. nr. 14 (fost pct. crt. 
nr. 15). 
D-na Laura Chiorean: 

Nu particip la dezbaterea şi votarea proiectelor de hotărâri înscrise în 
Ordinea de zi la pct. crt. nr. 2 (fost pct. crt. nr. 1) și la pct. crt. nr. 13 (fost pct. crt. 
nr. 14). 
Dl. Sorin Pintea: 

Nu particip la dezbaterea şi votarea proiectului de hotărâre înscris în 
Ordinea de zi la pct. crt. nr. 1 (fost pct. crt. nr. 15A). 
Dl. Alin Tișe: 
 Vă rog, dacă mai sunt intervenții din partea dumneavoastră? 

Dacă nu mai sunt alte intervenții, atunci a rămas înregistrat tot ceea ce 
ați spus și vă propun să mergem mai departe cu derularea acestei ședințe. 

* 
 În conformitate cu prevederile art. 228 din OUG nr. 57/2019 privind Codul administrativ, 
consilierii judeţeni aflați în conflict de interese au obligaţia să se abţină de la participarea la  
adoptarea proiectelor de hotărârii care le-ar putea produce un folos material și sunt obligați să 
anunţe, la începutul şedinţei, interesul personal pe care îl au la adoptarea proiectelor de 
hotărâri respective.  
 Consilierii județeni care și-au anunţat abținerea de la participarea la adoptarea 
proiectelor de hotărâri pentru situații de conflict de  interese nu mai sunt luați în calcul pentru 
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cvorumul necesar adoptării hotărârilor cu privire la care acesta şi-a anunţat interesul şi nu au 
drept de vot la adoptarea acestor hotărâri. 
 În acest context, recapitulativ, situația abținerilor de la participarea la adoptarea 
proiectelor de hotărâri din această ședință este următoarea:  

1. La Proiectul de hotărâre nr. crt. 1 avem 1 abținere, a domnului Sorin Pintea; 
2. *La Proiectul de hotărâre nr. crt. 2 avem 3 abțineri, a domnului Călin Tuluc, a doamnei 

Laura Chiorean și a domnului Iuliu Sămărtean; 
3. La Proiectul de hotărâre nr. crt. 4 avem 2 abțineri, a doamnei Marinela Marc și a 

domnului Hadrian Arion; 
4. La Proiectul de hotărâre nr. crt. 6 avem 1 abținere, a domnului Lucian Cordiș; 
5. La Proiectul de hotărâre nr. crt. 13 avem 1 abținere, a doamnei Laura Chiorean; 
6. **La Proiectul de hotărâre nr. crt. 14 avem 4 abțineri, a domnului Iancu Gheorghe, a 

doamnei Violeta Mureșan, a domnului Lucian Cordiș și a domnului Alexandru Cordoș; 
 
*Dl. Iuliu Sămărtean a anunțat în timpul desfășurării ședinței faptul că nu participă la 
dezbaterea şi votarea proiectului de hotărâre înscrise în Ordinea de zi la pct. crt. nr. 2 (fost pct. 
crt. nr. 1). 
**Dl. Alexandru Cordoș a anunțat în timpul desfășurării ședinței faptul că nu participă la 
dezbaterea şi votarea proiectului de hotărâre înscrise în Ordinea de zi la pct. crt. nr. 14 (fost pct. 
crt. nr. 15). 

* 
Având în vedere faptul că între timp a venit și domnul Horea Chirteș, vom proceda la 

înregistrarea prezenței acestuia.  
În urma înregistrării, constat că din totalul celor 36 de membri în funcţie care compun 

Consiliul Judeţean Cluj, sunt prezenţi 34 de membri, fiind îndeplinite prevederile legale pentru 
buna desfăşurare a lucrărilor şedinţei.  

În acest moment absentează domnul Marius Mînzat și doamna Anca Hodorogea. 
* 
 

 Dacă legat de ordinea de zi mai sunt intervenții? 
Dacă nu sunt intervenții, vă propun să parcurgem punctele de pe 

ordinea de zi, astfel: 
 

1. Punem în discuţie Proiectul de hotărâre privind constatarea încetării de 
drept, înainte de expirarea duratei normale, a mandatului de consilier 
județean al domnului Cosma Ovidiu Călin, cu mențiunea că a fost 
analizat în comisia de specialitate nominalizată în vederea avizării. 
 

 Rog Comisia de specialitate nr. 1 să prezinte avizul. 
 

Dl. Iuliu Sămărtean: 
 Comisia nr.  1 acordă aviz favorabil. 
Dl. Alin Tișe: 

Dacă sunt intervenţii, vă rog să le precizaţi.  
Dacă nu sunt intervenții, supun la vot proiectul de hotărâre analizat, cu 

mențiunea că vom utiliza votul secret prin buletine de vot. 
Se procedează la vot, utilizându-se votul secret prin buletine de vot. 

 În urma operațiunii de votare se înregistrează: 32 voturi “pentru”, 1 
”abținere” și 1 membru nu a votat, astfel Consiliul Județean Cluj adoptă 
Proiectul de hotărâre privind constatarea încetării de drept, înainte de expirarea 
duratei normale, a mandatului de consilier județean al domnului Cosma 
Ovidiu Călin, acesta devenind 

 
HOTĂRÂREA NR. 186 

 
* 

*         * 
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Urmează procedura în fața instanței, care este o altă procedură la care 
noi nu participăm, așteptăm să vedem care va fi persoana/consilierul de pe 
lista PMP validat prin hotărâre judecătorească, iar după ce vom primi 
hotărârea de validare, se va trece la depunerea jurământului. Vom solicita 
validarea următoarei persoane și atunci se va lămuri și cine e următoarea 
persoană de pe listă, fiindcă momentan nu știu dacă este o poziție unitară a 
grupului PMP, ca atare o să așteptăm sentința judecătorească. 

 
 
* 

*         * 
 

2. Punem în discuţie Proiectul de hotărâre privind rectificarea bugetului 
general propriu al Județului Cluj pe anul 2023, cu mențiunea că a fost 
analizat în comisia de specialitate nominalizată în vederea avizării. 
 
Rog Comisia de specialitate nr. 2 să prezinte avizul. 
 

Dl. Lucian Cordiș: 
 Comisia nr.  2 acordă aviz favorabil. 
Dl. Alin Tișe: 
 Aici am de făcut un amendament și anume: 

Titlul proiectului de hotărâre Proiect de Hotărâre privind rectificarea bugetului 
general propriu al Județului Cluj pe anul 2023 

 

Nr. 

crt. 

Forma existentă Forma propusă Motivație 

1 Art. 1. Se aprobă 
rectificarea bugetului 
general al Judeţului 
Cluj pe anul 2023, în 
sumă de 1.579.517,87 
mii lei, conform anexei 
nr. 1 care face parte 
integrantă din 
prezenta hotărâre. 

 

Articolul 1 se modifică și va 
avea următorul conținut: 

”Art. 1. Se aprobă 
rectificarea bugetului 
general al Judeţului Cluj pe 
anul 2023 în sumă de 
1.579.875,66 mii lei, conform 
anexei nr. 1 care face parte 
integrantă din prezenta 
hotărâre.” 

 

Ulterior aducerii la 
cunoștință publică a 
Proiectului de 
hotărâre privind 
rectificarea 
bugetului general 
propriu al Județului 
Cluj pe anul 2023, 
Direcția Generală de 
Asistență Socială și 
Protecția Copilului, 
prin adresa nr. 
54.516/24.10.2023 a 
solicitat 
suplimentarea 
bugetului pentru 
anul 2023 cu suma 
de 519,77 mii lei la 
Titlul 70 „Cheltuieli 
de capital” (din care 
467,79 mii lei de la 
Bugetul de stat și 
51,98 mii lei 

2 Art. 2 (1) Se 
aprobă rectificarea 
bugetului local al 
Judeţului Cluj pe anul 
2023 pe capitole, 
subcapitole și titluri, în 
sumă de 913.350,83 mii 
lei la venituri și în sumă 
de 941.090,22 mii lei la 
cheltuieli, conform 

La articolul 2, alin. (1) și (3) se 
modifică și vor avea 
următorul conținut:  

”Art. 2 (1) Se aprobă 
rectificarea bugetului local 
al Judeţului Cluj pe anul 
2023 pe capitole, 
subcapitole și titluri, în 
sumă de 913.818,62 mii lei la 
venituri și în sumă de 
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anexei nr. 2 care face 
parte integrantă din 
prezenta hotărâre. 

 

(2) Se aprobă 
rectificarea bugetului 
local al Judeţului Cluj 
pe anul 2023 pe 
capitole, subcapitole și 
titluri - Secţiunea de 
funcționare, în sumă 
de 443.176,91 mii lei, 
atât la venituri cât și la 
cheltuieli, conform 
anexei nr. 3 care face 
parte integrantă din 
prezenta hotărâre. 

(3) Se aprobă 
rectificarea bugetului 
local al Judeţului Cluj 
pe anul 2023 pe 
capitole, subcapitole și 
titluri-Secţiunea de 
dezvoltare în sumă de 
470.173,92 mii lei la 
venituri și în sumă de 
497.913,31 mii lei la 
cheltuieli, diferența 
fiind acoperită din 
excedentul anului 2022 
în sumă de 27.739,39 
mii lei, conform anexei 
nr. 4 care face parte 
integrantă din 
prezenta hotărâre. 

 

 

941.558,01 mii lei la 
cheltuieli, conform anexei 
nr. 2 care face parte 
integrantă din prezenta 
hotărâre. 

(2) Se aprobă rectificarea 
bugetului local al Judeţului 
Cluj pe anul 2023 pe 
capitole, subcapitole și 
titluri - Secţiunea de 
funcționare, în sumă de 
443.209,71 mii lei, atât la 
venituri cât și la cheltuieli, 
conform anexei nr. 3 care 
face parte integrantă din 
prezenta hotărâre 

     (3) Se aprobă rectificarea 
bugetului local al Judeţului 
Cluj pe anul 2023 pe 
capitole, subcapitole și 
titluri-Secţiunea de 
dezvoltare în sumă de 
470.608,91 mii lei la venituri 
și în sumă de 498.348,30 
mii lei la cheltuieli, 
diferența fiind acoperită 
din excedentul anului 2022 
în sumă de 27.739,39 mii lei, 
conform anexei nr. 4 care 
face parte integrantă din 
prezenta hotărâre. 

 

cofinanțare de la 
Consiliul Județean 
Cluj prin 
redistribuire din 
fondurile aprobate 
în lista de investiții la 
D.G.A.S.P.C.), având 
în vedere 
prevederile 
Ordinului nr. 
2035/24.09.2023 
privind aprobarea 
listei obiectivelor, 
categoria lucrărilor 
finanțate, precum și 
sumele maxime 
alocate din bugetul 
de stat prin bugetul 
Ministerului Muncii 
și Solidarității 
Sociale pentru 
finanțarea unor 
cheltuieli de 
investiții și reparații 
capitale pentru 
centrele de zi și 
rezidențiale publici 
și privați.  

În acest context, 
propunem 
aprobarea 
suplimentării 
bugetului pe anul 
2023 cu suma de 
467,79 mii lei, atât la 
codul de venit 
42.02.52 „Subvenții 
de la bugetul de stat 
pentru finanțarea 
investițiilor publice 
de asistență socială”, 
cât și la cheltuieli la 
Capitolul 68.02 
„Asigurări și 
asistență socială”, 
precum și 
redistribuirea sumei 
de 51,98 mii lei între 
pozițiile din lista de 
investiții. 

Totodată, având în 

   

3          Art. 3. Se aprobă 
rectificarea bugetului 
local al Județului Cluj 
pe anul 2023 defalcat 
pe capitole de 
cheltuieli, titluri, 
articole și aliniate, 
astfel:  

a) la Cap. 51.02 
“Autorități 

Articolul 3 se modifică și va 
avea următorul conținut:     

”Art. 3. Se aprobă 
rectificarea bugetului local 
al Județului Cluj pe anul 
2023 defalcat pe capitole 
de cheltuieli, titluri, articole 
și aliniate, astfel:  

a) la Capitolul 51.02 
“Autorități publice”- 
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publice”- suma 
de 62.433,00 mii 
lei  conform 
anexei nr. 6 care 
face parte 
integrantă din 
prezenta  
hotărâre; 

b) la Cap. 54.02 
“Alte servicii 
publice 
generale”- suma 
de 16.669,50 mii 
lei conform 
anexei nr.7 care 
face parte 
integrantă din 
prezenta 
hotărâre; 

c) la Cap. 67.02 
“Cultură, 
recreere, religie”- 
suma de 
130.379,28 mii lei 
conform anexei 
nr. 8 care face 
parte integrantă 
din prezenta 
hotărâre.  

 

 

suma de 62.433,00 
mii lei conform 
anexei nr. 6 care face 
parte integrantă din 
prezenta hotărâre; 

b) la Capitolul 67.02 
“Cultură, recreere, 
religie”-suma de 
130.379,28 mii lei 
conform anexei nr. 8 
care face parte 
integrantă din 
prezenta hotărâre; 

c) la Capitolul 68.02 
“Asigurări și asistență 
socială”- suma de 
155.652,72 mii lei 
conform anexei nr. 8’ 
care face parte 
integrantă din 
prezenta hotărâre; 

 

vedere prevederile 
Ordonanței de 
Urgență nr. 
90/27.10.2023 pentru 
aprobarea unor 
măsuri de reducere 
a cheltuielilor 
bugetare pe anul 
2023 în vederea 
încadrării în ținta de 
deficit bugetar 
asumată prin 
Programul de 
convergență, 
precum și pentru 
modificarea și 
completarea unor 
acte normative, 
considerăm 
necesară retragerea 
din proiectul de 
hotărâre a 
modificărlilor 
survenite de 
solicitările Serviciului 
Public Județean 
Salvamont-
Salvaspeo Cluj și 
Muzeului 
Etnografoc al 
Transilvaniei.  

 

De asemenea, 
ulterior aducerii la 
cunoștință publică a 
Proiectului de 
hotărâre privind 
rectificarea 
bugetului general 
propriu al Județului 
Cluj pe anul 2023, 
prin adresa nr. 
8.049/30.10.2023 
primăria comunei 
Măguri- Răcătău a 
solicitat aprobarea 
din fondul de 
rezervă al bugetului 
local al Județului 
Cluj a sumei de 54 
mii lei pentru 

 Art. 4. (1) Se 
aprobă rectificarea 
bugetului instituţiilor 
publice şi activităţilor 
finanţate integral sau 
parţial din venituri 
proprii pe anul 2023, în 
sumă de 716.384,02 mii 
lei atât la venituri cât şi 
la cheltuieli, conform 
anexei nr. 9 care face 
parte integrantă din 
prezenta hotărâre; 

 

 

Articolul 4 se modifică și va 
avea următorul conținut:     

Art. 4. (1) Se aprobă 
rectificarea bugetului 
instituţiilor publice şi 
activităţilor finanţate 
integral sau parţial din 
venituri proprii pe anul 
2023, în sumă de 716.274,02 
mii lei atât la venituri cât şi 
la cheltuieli, conform 
anexei nr. 9 care face parte 
integrantă din prezenta 
hotărâre; 

 

 Art. 5. Se aprobă 
rectificarea bugetului 

Articolul 5 se modifică și va 
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instituțiilor publice și 
activităților finanțate 
integral sau partial din 
venituri proprii pe anul 
2023, defalcat pe 
capitole de cheltuieli, 
titluri, articole și 
aliniate, astfel:  

a) La Cap. 66.10 
“Sănătate” – 
suma de 
626.470,32 mii 
lei conform 
anexei nr. 11 
care face parte 
integrantă din 
prezenta 
hotărâre; 

b) La Cap. 67.10 
“Cultură, 
recreere, 
religie” – suma 
de 73.412,47 mii 
lei conform 
anexei nr. 12 
care face parte 
integrantă din 
prezenta 
hotărâre. 

 

avea următorul conținut:     

Art. 5. Se aprobă 
rectificarea bugetului 
instituțiilor publice și 
activităților finanțate 
integral sau partial din 
venituri proprii pe anul 
2023, defalcat pe capitole 
de cheltuieli, titluri, articole 
și aliniate, astfel:  

c) La Cap. 66.10 
“Sănătate” – suma 
de 626.470,32 mii lei 
conform anexei nr. 
11 care face parte 
integrantă din 
prezenta hotărâre; 

d) La Cap. 67.10 
“Cultură, recreere, 
religie” – suma de 
73.302,47 mii lei 
conform anexei nr. 
12 care face parte 
integrantă din 
prezenta hotărâre. 

 

achiziționarea unei 
centrale termice noi 
pentru Școala 
Măguri Bogdănești, 
având în vedere 
situația de extremă 
dificultate în care se 
află ( explozia 
cazanului vechi). 

În acest sens se 
impune 
modificarea: 

a) articolelor nr. 1, 2, 
3, 4 și 5 din 
proiectul de 
hotărâre și 
completarea cu 
un articol nou 
art. 11’ 

b)  
modificarea/com
pletarea/eliminar
ea anexelor la 
proiect, astfel: 

1) modificarea 
anexelor cu nr. 1, 
2, 3, 4, 5, 9, 10, 12, 
17 și 18 

2) completarea cu 
o anexă nouă (8’) 

3) eliminarea 
anexei nr. 7.  

 
  După art. 11 se introduce un 

nou articol: 

 Art. 11’. Se aprobă alocarea 
sumei de 54 mii lei din 
fondul de rezervă al 
bugetului local al Județului 
Cluj în anul 2023 pentru 
comuna Măguri Răcătău 
pentru eliminarea situației 
de extremă dificultate, 
respectiv pentru 
achiziționarea unei centrale 
termice pentru Școala 
Măguri Bogdănești. 

Anexe la amendament:  
Anexele nr. 1, 2, 3, 4, 5, 9, 10, 12, 17 și 18  care se modifică corespunzător; 
Anexe noi: -după anexa nr. 8 se introduce o anexă nouă, anexa nr. 8’  
Anexa care se elimină – Anexa nr. 7                                                                           
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Completarea cu o anexă nouă/eliminarea unei anexe impune renumerotarea 
corespunzătoare a anexelor la proiect. 
 

Supun la vot amendamentul propus de mine anterior, cu mențiunea că 
vom utiliza votul electronic. 

Se procedează la vot, utilizându-se votul electronic. 
În urma operațiunii de votare se înregistrează: 29 voturi “pentru” și 5 membri 
nu au votat, astfel că amendamentul a fost aprobat, fapt ce presupune 
modificarea corespunzătoare a proiectului de hotărâre și a anexelor aferente. 

* 
Dacă sunt intervenţii, vă rog să le precizaţi.  
Dl. Iuliu Sămărtean: 

Domnule președinte, nu particip la dezbaterea şi votarea proiectului de 
hotărâre înscris în Ordinea de zi la pct. crt. nr. 2 (fost pct. crt. nr. 1). 
Dl. Alin Tișe: 
 La care? 
Dl. Iuliu Sămărtean: 
 Acesta care e acum! 
Dl. Alin Tișe: 
 Aaa... V-ați trezit, cum s-ar zice! 
Dl. Iuliu Sămărtean: 
 Da! 
Dl. Alin Tișe: 
 În regulă, dar tocmai s-a votat amendamentul! 
 Dacă sunt alte intervenții la acest proiect? 
 V-am explicat motivele pentru care a fost făcut, iar domnul primar din 
Măguri Răcătău m-a sunat ieri, era disperat, că e zonă de munte și m-a rugat, 
dacă putem, să-l ajutăm cu cazanul care a explodat la școală. În rest e vorba de 
modificări legislative. 

Dacă nu mai sunt alte intervenții, supun la vot proiectul de hotărâre 
analizat împreună cu amendamentul aprobat, cu mențiunea că vom utiliza 
votul electronic. 

Se procedează la vot, utilizându-se votul electronic. 
În urma operațiunii de votare se înregistrează: 30 voturi “pentru” și 4 

membri nu au votat, astfel Consiliul Județean Cluj adoptă Proiectul de hotărâre 
privind rectificarea bugetului general propriu al Județului Cluj pe anul 2023, 
acesta devenind   
 

           HOTĂRÂREA NR. 187 
 
* 

*         * 
 

3. Punem în discuţie Proiectul de hotărâre privind aprobarea contului de 
execuție al bugetului general propriu al Județului Cluj la 30 septembrie 
2023, cu mențiunea că a fost analizat în comisia de specialitate 
nominalizată în vederea avizării. 
 
Rog Comisia de specialitate nr. 2 să prezinte avizul. 
 

Dl. Lucian Cordiș: 
 Comisia nr.  2 acordă aviz favorabil. 
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Dl. Alin Tișe: 
Dacă sunt intervenţii, vă rog să le precizaţi.  
Dacă nu sunt intervenții, supun la vot proiectul de hotărâre analizat, cu 

mențiunea că vom utiliza votul electronic. 
Se procedează la vot, utilizându-se votul electronic. 
În urma operațiunii de votare se înregistrează: 33 voturi “pentru” și 1 

membru nu a votat, astfel Consiliul Județean Cluj adoptă Proiectul de hotărâre 
privind aprobarea contului de execuție al bugetului general propriu al 
Județului Cluj la 30 septembrie 2023, acesta devenind 

 
     HOTĂRÂREA NR. 188 

 
* 

*         * 
 

4. Punem în discuţie Proiectul de hotărâre pentru completarea Hotărârii 
Consiliului Județean Cluj nr. 22/2023 privind nominalizarea unor sume din 
bugetul local al Județului Cluj pe anul 2023, cu mențiunea că a fost analizat 
în comisia de specialitate nominalizată în vederea avizării. 
 
Rog Comisia de specialitate nr. 2 să prezinte avizul. 
 

Dl. Lucian Cordiș: 
 Comisia nr.  2 acordă aviz favorabil. 
Dl. Alin Tișe: 

Dacă sunt intervenţii, vă rog să le precizaţi.  
Dl. Lucian Cordiș: 

Aș vrea să spun eu două vorbe, domnule președinte. 
Dl. Alin Tișe: 

Vă rog.  
Dl. Lucian Cordiș: 

Mă bucur pentru inițiativa dumneavoastră de a aloca această sumă de 
bani și cred că este cazul să felicităm cadrele didactice, elevii, Inspectoratul, 
pentru că la tot ceea ce înseamnă școală în județul Cluj suntem peste tot la 
înălțime, la olimpiade, la bacalaureat, peste tot, județul Cluj este numărul 1.   

Felicitări. Mulțumesc. 
Dl. Alin Tișe: 

Mulțumesc, dacă sunt intervenții. 
Dl. Ionuț Florea: 

Bună ziua, domnule președinte, subscriu și eu și spun că este o idee 
foarte bună această premiere și aș avea rugămintea ca, după ce se stabilesc 
listele finale cu elevii și profesorii care vor primi aceste premii, să ni se dea și 
nouă să ne mândrim cu cei care aduc performanță județului Cluj. 
Dl. Alin Tișe: 

Absolut! Oricum va fi o procedură prin care vom identifica persoanele, 
Inspectoratul ne va informa, vom gândi un eveniment, va trebui să le și 
înmânăm direct banii persoanelor vizate, vor trebui chemați la contabilitate 
sau vedem cum o să procedăm....  
Dl. Ionuț Florea: 

Nu am știut care e procedura. 
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Dl. Alin Tișe: 
E o întreagă procedură, trebuie să semneze de primire că nu putem 

altfel. Vedem în ce formulă. Vom vedea dar am înțeles ideea și sigur, sunt întru 
totul de acord.  

Noi am mai avut această acțiune acum un an, doi, trei, noi am mai alocat 
astfel de sume, nu doar la olimpici ci și la partea sportivă la un moment dat, 
toate până la nivel de mențiune, au fost premiate toate cluburile sportive, 
asociațiile, fundațiile așa încât dacă va avea sprijinul dumneavoastră, a 
consiliului în ansamblu și vom avea resurse,  putem să continuăm și în anul 
care vine inclusiv pe partea de premianți olimpici dar și pentru partea de 
rezultate în diferite domenii.  

Problema e de a găsi o susținere și de a avea majoritatea care să și 
susțină proiectul și sigur bani în buget. Acum vom vedea dacă restricțiile pe 
care Guvernul le-a introdus, dar care înțeleg că sunt doar pentru două luni, nu 
vor afecta nici un fel anul următor sau bugetul din anul următor. Doar pentru 
două luni înțeleg că s-au impus anumite restricții pentru a nu depăși deficitul 
național. 

Dacă nu mai sunt alte intervenții, supun la vot proiectul de hotărâre 
analizat, cu mențiunea că vom utiliza votul electronic. 

Se procedează la vot, utilizându-se votul electronic. 
În urma operațiunii de votare se înregistrează: 32 voturi “pentru” și 2 

membri nu au votat, astfel Consiliul Județean Cluj adoptă Proiectul de 
hotărâre pentru completarea Hotărârii Consiliului Județean Cluj nr. 22/2023 
privind nominalizarea unor sume din bugetul local al Județului Cluj pe anul 
2023, acesta devenind 

 
HOTĂRÂREA NR. 189 

 
* 

*         * 
 

5. Punem în discuţie Proiectul de hotărâre privind aprobarea Bugetului de 
venituri şi cheltuieli pe anul 2023, rectificat, al societății Compania de Apă 
Someș S.A., cu mențiunea că a fost analizat în comisia de specialitate 
nominalizată în vederea avizării. 

 
Rog Comisia de specialitate nr. 4 să prezinte avizul. 
 

Dl. Alexandru Cordoș: 
 Comisia nr.  4 acordă aviz favorabil. 
Dl. Alin Tișe: 

Dacă sunt intervenţii, vă rog să le precizaţi.  
Dacă nu sunt intervenții, supun la vot proiectul de hotărâre analizat, cu 

mențiunea că vom utiliza votul electronic. 
Se procedează la vot, utilizându-se votul electronic. 
În urma operațiunii de votare se înregistrează: 34 voturi “pentru”, astfel 

Consiliul Județean Cluj adoptă Proiectul de hotărâre privind aprobarea 
Bugetului de venituri şi cheltuieli pe anul 2023, rectificat, al societății 
Compania de Apă Someș S.A., acesta devenind 

 
HOTĂRÂREA NR. 190 
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* 
*         * 

 
6. Punem în discuţie Proiectul de hotărâre privind aprobarea Bugetului de 

venituri şi cheltuieli pe anul 2023, rectificat, al  Aeroportului Internațional 
Avram Iancu Cluj R.A., cu mențiunea că a fost analizat în comisia de 
specialitate nominalizată în vederea avizării. 
 

Rog Comisia de specialitate nr. 4 să prezinte avizul. 
 

Dl. Alexandru Cordoș: 
 Comisia nr.  4 acordă aviz favorabil. 
Dl. Alin Tișe: 

Dacă sunt intervenţii, vă rog să le precizaţi.  
Dacă nu sunt intervenții, supun la vot proiectul de hotărâre analizat, cu 

mențiunea că vom utiliza votul electronic. 
Se procedează la vot, utilizându-se votul electronic. 
În urma operațiunii de votare se înregistrează: 31 voturi “pentru”, 1 ”abținere” și 2 

membri nu au votat, astfel Consiliul Județean Cluj adoptă Proiectul de hotărâre 
privind aprobarea Bugetului de venituri şi cheltuieli pe anul 2023, rectificat, al  
Aeroportului Internațional Avram Iancu Cluj R.A., acesta devenind 

 
HOTĂRÂREA NR. 191 

 
* 

*         * 
 

7. Punem în discuţie Proiectul de hotărâre privind aprobarea Structurii 
organizatorice, a Organigramei, a Statului de funcţii şi a Regulamentului de 
organizare şi funcţionare pentru Spitalul Clinic de Boli Infecțioase Cluj-
Napoca, cu mențiunea că a fost analizat în comisia de specialitate 
nominalizată în vederea avizării. 

 
Rog Comisia de specialitate nr. 5 să prezinte avizul. 
 

D-na Violeta Mureșan: 
 Comisia nr.  5 acordă aviz favorabil. 
Dl. Alin Tișe: 

Dacă sunt intervenţii, vă rog să le precizaţi.  
Dacă nu sunt intervenții, supun la vot proiectul de hotărâre analizat, cu 

mențiunea că vom utiliza votul electronic. 
Se procedează la vot, utilizându-se votul electronic. 
În urma operațiunii de votare se înregistrează: 33 voturi “pentru” și 1 

membru nu a votat, astfel Consiliul Județean Cluj adoptă Proiectul de hotărâre 
privind aprobarea Structurii organizatorice, a Organigramei, a Statului de 
funcţii şi a Regulamentului de organizare şi funcţionare pentru Spitalul Clinic 
de Boli Infecțioase Cluj-Napoca, acesta devenind 
 

HOTĂRÂREA NR. 192 
 
* 

*         * 
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8. Punem în discuţie Proiectul de hotărâre pentru aprobarea indicatorilor 

tehnico-economici ai obiectivului de investiții “Modernizare pavilion 
ergoterapie şi pavilion centrală termică ergoterapie” la Spitalul de Boli 
Psihice Cronice Borşa, cu mențiunea că a fost analizat în comisia de 
specialitate nominalizată în vederea avizării. 
 

Rog Comisia de specialitate nr. 2 să prezinte avizul. 
 

Dl. Lucian Cordiș: 
 Comisia nr.  2 acordă aviz favorabil. 
Dl. Alin Tișe: 

Dacă sunt intervenţii, vă rog să le precizaţi.  
Dl. Mihai Iepure: 

Dacă îmi permiteți, domnule președinte. 
Dl. Alin Tișe: 

Vă rog.  
Dl. Mihai Iepure: 

Domnul președinte, două chestiuni, în primul rând am observat că 
există o eroare materială în titlul proiectului, respectiv este modernizarea 
pavilionului ergoterapie și pavilion centrală termică  ergoterapie, este vorba 
despre clădirea centralei termice și a doua chestiune pe care vreau să o 
precizez, domnule președinte, la acest proiect, din calcului nostru rezultat din 
documentația anexată, rezultă un preț pentru modernizarea acestei secții de 
ergoterapie de 1.400 euro/m2.  

Pare un preț exagerat pentru modernizare, cu acest preț probabil s-ar 
putea construi o clădire nouă, motiv pentru care grupul USR se va abține la 
acest proiect. 
Dl. Alin Tișe: 

Este cineva care poate să ne explice? 
Acesta este un deviz estimativ. 

Dl. Mihai Iepure: 
Sigur domnule președinte, așa a fost și la echipamente, deviz estimativ, 

dar în momentul în care faci o licitație cu o sumă, nu e prost cine cere, e prost 
cine dă. 
Dl. Alin Tișe: 

Bun, o să cerem explicații de la doamna manager de acolo, vă propun, 
ca să nu fie o întârziere din partea noastră, voi supune la vot totuși proiectul  
dar aș vrea să primim explicații, într-adevăr dacă valorile indicate sunt în logica 
economiei reale de piață sau sunt valori mult....noi am luat ca atare ceea ce a 
propus spitalul fără să intervenim în bucătăria internă. 
Dl. Mihai Iepure: 

Totuși este vorba despre secția de ergoterapie unde în momentul de 
față este atelierul de croitorie unde fac activități pacienții și un atelier de arte 
plastice, adică nu este vorba de o secție de spital, de chirurgie, de 
neurochirurgie care are un alt regim.  

Dacă considerați și nu este urgență putem să amânăm proiectul pentru 
o ședință ulterioară și să avem explicații.  
Dl. Alin Tișe: 

Vă propun amânarea proiectului și solicităm informații suplimentare 
pentru a vedea exact dacă și cum anume au stabilit acești indicatori de 
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plecare în această procedură, chiar dacă, sigur, ulterior, licitația va da valoarea 
reală dar pentru a lămuri problema aceasta, propun amânarea proiectului. 
Dl. Mihai Iepure: 

Mulțumesc. 
Dl. Alin Tișe: 

Cred că s-ar putea să facem o amânare pur și simplu, ca să pierdem 
vremea, dacă dânșii își mențin părerea, o facem așa de dragul de a o face,  dar 
vreau să mă lămuresc și eu de ce a acolo.  

Vom cere informații cât mai repede și la prima ședință o să reintre dacă 
lucrurile sunt clare.  

Supun la vot propunerea domnului Iepure de amânare a proiectului de 
hotărâre analizat, cu mențiunea că vom utiliza votul electronic. 

Se procedează la vot, utilizându-se votul electronic. 
În urma operațiunii de votare se înregistrează: 33 voturi “pentru” și 1 

membru nu a votat, astfel Consiliul Județean Cluj amână Proiectul de hotărâre 
pentru aprobarea indicatorilor tehnico-economici ai obiectivului de investiții 
“Modernizare pavilion ergoterapie şi pavilion centrală termică ergoterapie” la 
Spitalul de Boli Psihice Cronice Borşa. 

 
* 

*         * 
 

9. Punem în discuţie Proiectul de hotărâre pentru modificarea Hotărârii 
Consiliului Județean Cluj nr. 109/2023 privind aprobarea documentației de 
avizare a lucrărilor de intervenții, a indicatorilor tehnico-economici, a 
devizului general, precum și a sumei reprezentând categoriile de cheltuieli 
finanțate de la bugetul local pentru realizarea obiectivului de investiții ”Pod 
pe DJ 182E,  km 6+053, în comuna Chiuiești” aprobat pentru finanțare prin 
Programul național de investiții „Anghel Saligny”, cu mențiunea că a fost 
analizat în comisia de specialitate nominalizată în vederea avizării. 

 
Rog Comisia de specialitate nr. 2 să prezinte avizul. 
 

Dl. Lucian Cordiș: 
 Comisia nr.  2 acordă aviz favorabil. 
Dl. Alin Tișe: 

Dacă sunt intervenţii, vă rog să le precizaţi.  
Dacă nu sunt intervenții, supun la vot proiectul de hotărâre analizat, cu 

mențiunea că vom utiliza votul electronic. 
Se procedează la vot, utilizându-se votul electronic. 
În urma operațiunii de votare se înregistrează: 33 voturi “pentru” și 1 

membru nu a votat, astfel Consiliul Județean Cluj adoptă Proiectul de hotărâre 
pentru modificarea Hotărârii Consiliului Județean Cluj nr. 109/2023 privind 
aprobarea documentației de avizare a lucrărilor de intervenții, a indicatorilor 
tehnico-economici, a devizului general, precum și a sumei reprezentând 
categoriile de cheltuieli finanțate de la bugetul local pentru realizarea 
obiectivului de investiții ”Pod pe DJ 182E,  km 6+053, în comuna Chiuiești” 
aprobat pentru finanțare prin Programul național de investiții „Anghel 
Saligny”, acesta devenind 

 
HOTĂRÂREA NR. 193 
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* 
*         * 

10. Punem în discuţie Proiectul de hotărâre pentru modificarea Hotărârii 
Consiliului Județean Cluj nr. 110/2023 privind aprobarea documentației de 
avizare a lucrărilor de intervenții, a indicatorilor tehnico-economici, a 
devizului general, precum și a sumei reprezentând categoriile de cheltuieli 
finanțate de la bugetul local pentru realizarea obiectivul de investiţii 
“construire pod pe DJ107 R,  km 17+700, Ciurila” aprobat pentru finanțare 
prin Programul național de investiții „Anghel Saligny”, cu mențiunea că a 
fost analizat în comisia de specialitate nominalizată în vederea avizării. 

 
Rog Comisia de specialitate nr. 2 să prezinte avizul. 
 

Dl. Lucian Cordiș: 
 Comisia nr.  2 acordă aviz favorabil. 
Dl. Alin Tișe: 

Dacă sunt intervenţii, vă rog să le precizaţi.  
Dacă nu sunt intervenții, supun la vot proiectul de hotărâre analizat, cu 

mențiunea că vom utiliza votul electronic. 
Se procedează la vot, utilizându-se votul electronic. 
În urma operațiunii de votare se înregistrează: 33 voturi “pentru” și 1 

membru nu a votat, astfel Consiliul Județean Cluj adoptă Proiectul de hotărâre 
pentru modificarea Hotărârii Consiliului Județean Cluj nr. 110/2023 privind 
aprobarea documentației de avizare a lucrărilor de intervenții, a indicatorilor 
tehnico-economici, a devizului general, precum și a sumei reprezentând 
categoriile de cheltuieli finanțate de la bugetul local pentru realizarea 
obiectivul de investiţii “construire pod pe DJ107 R,  km 17+700, Ciurila” aprobat 
pentru finanțare prin Programul național de investiții „Anghel Saligny”, acesta 
devenind 

 
HOTĂRÂREA NR. 194 

 
* 

*         * 
 

11. Punem în discuţie Proiectul de hotărâre pentru modificarea Hotărârii 
Consiliului Județean Cluj nr. 111/2023 privind aprobarea documentației de 
avizare a lucrărilor de intervenții, a indicatorilor tehnico-economici, a 
devizului general, precum și a sumei reprezentând categoriile de cheltuieli 
finanțate de la bugetul local pentru realizarea obiectivului de investiții  
“refacere pod pe DJ 103 L  km 0+000 Mănăstireni” aprobat pentru finanțare 
prin Programul național de investiții „Anghel Saligny”, cu mențiunea că a 
fost analizat în comisia de specialitate nominalizată în vederea avizării. 
 
Rog Comisia de specialitate nr. 2 să prezinte avizul. 
 

Dl. Lucian Cordiș: 
 Comisia nr.  2 acordă aviz favorabil. 
Dl. Alin Tișe: 

Dacă sunt intervenţii, vă rog să le precizaţi.  
Dacă nu sunt intervenții, supun la vot proiectul de hotărâre analizat, cu 

mențiunea că vom utiliza votul electronic. 
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Se procedează la vot, utilizându-se votul electronic. 
În urma operațiunii de votare se înregistrează: 34 voturi “pentru”, astfel 
Consiliul Județean Cluj adoptă Proiectul de hotărâre pentru modificarea 
Hotărârii Consiliului Județean Cluj nr. 111/2023 privind aprobarea 
documentației de avizare a lucrărilor de intervenții, a indicatorilor tehnico-
economici, a devizului general, precum și a sumei reprezentând categoriile de 
cheltuieli finanțate de la bugetul local pentru realizarea obiectivului de 
investiții  “refacere pod pe DJ 103 L  km 0+000 Mănăstireni” aprobat pentru 
finanțare prin Programul național de investiții „Anghel Saligny”, acesta 
devenind 

 
HOTĂRÂREA NR. 195 

 
* 

*         * 
 

12. Punem în discuţie Proiectul de hotărâre pentru modificarea Hotărârii 
Consiliului Județean Cluj nr. 112/2023 privind aprobarea documentației de 
avizare a lucrărilor de intervenții, a indicatorilor tehnico-economici, a 
devizului general,  precum și a sumei reprezentând categoriile de cheltuieli 
finanțate de la bugetul local pentru realizarea obiectivului de investiții „ pod 
pe DJ 161, km 30+977 în localitatea Pâglisa”, aprobat pentru finanțare prin 
Programul național de investiții „Anghel Saligny”, cu mențiunea că a fost 
analizat în comisia de specialitate nominalizată în vederea avizării. 
 
Rog Comisia de specialitate nr. 2 să prezinte avizul. 
 

Dl. Lucian Cordiș: 
 Comisia nr.  2 acordă aviz favorabil. 
Dl. Alin Tișe: 

Dacă sunt intervenţii, vă rog să le precizaţi.  
Dacă nu sunt intervenții, supun la vot proiectul de hotărâre analizat, cu 

mențiunea că vom utiliza votul electronic. 
Se procedează la vot, utilizându-se votul electronic. 
În urma operațiunii de votare se înregistrează: 33 voturi “pentru” și 1 

membru nu a votat, astfel Consiliul Județean Cluj adoptă Proiectul de hotărâre 
pentru modificarea Hotărârii Consiliului Județean Cluj nr. 112/2023 privind 
aprobarea documentației de avizare a lucrărilor de intervenții, a indicatorilor 
tehnico-economici, a devizului general,  precum și a sumei reprezentând 
categoriile de cheltuieli finanțate de la bugetul local pentru realizarea 
obiectivului de investiții „ pod pe DJ 161, km 30+977 în localitatea Pâglisa”, 
aprobat pentru finanțare prin Programul național de investiții „Anghel 
Saligny”, acesta devenind 

 
HOTĂRÂREA NR. 196 

 
* 

*         * 
 

13. Punem în discuţie Proiectul de hotărâre pentru modificarea Hotărârii 
Consiliului Județean Cluj nr. 12/2021 privind desemnarea reprezentanților 
Consiliului Județean Cluj în consiliile de administrație ale unor spitale 
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publice, cu mențiunea că a fost analizat în comisia de specialitate 
nominalizată în vederea avizării. 
 
Rog Comisia de specialitate nr. 5 să prezinte avizul. 
 

D-na Violeta Mureșan: 
 Comisia nr.  5 acordă aviz favorabil. 
Dl. Alin Tișe: 

Dacă sunt intervenţii, vă rog să le precizaţi, cu mențiunea că procedura 
de vot se va desfășura tot cu buletine de vot. 
Dl. Mihai Iepure: 

O scurtă precizare, domnule președinte, dacă îmi permiteți. 
Dl. Alin Tișe: 

Vă rog. 
Dl. Mihai Iepure: 

În CV-ul unuia dintre candidați, cred că este o eroare materială, apare în 
același timp că a fost consilier juridic și la Consiliul Județean și la comuna 
Florești. Nu am primit CV-ul corectat deși am sesizat. 
Dl. Alin Tișe: 

Nu putea fi, că era angajat. 
D-na Simona Gaci: 

S-a rezolvat. 
Dl. Mihai Iepure: 

De aia zic, probabil e o eroare materială. 
Dl. Alin Tișe: 

Probabil a scris acolo ce ar fi vrut să fie. 
Dl. Mihai Iepure: 

Ar fi necesar să o corectăm ca să fie anexa corectă la proiect. 
Dl. Alin Tișe: 

Mai sunt discuții sau putem trece la vot? 
Dacă nu mai sunt alte intervenții, supun la vot proiectul de hotărâre 

analizat, cu mențiunea că vom utiliza votul secret prin buletine de vot. 
Se procedează la vot, utilizându-se votul secret prin buletine de vot. 
În urma operațiunii de votare se înregistrează: 32 voturi “pentru” 1 

”abținere” și 1 membru nu a votat, astfel Consiliul Județean Cluj adoptă 
Proiectul de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Județean Cluj 
nr. 12/2021 privind desemnarea reprezentanților Consiliului Județean Cluj în 
consiliile de administrație ale unor spitale publice, acesta devenind 

 
HOTĂRÂREA NR. 197 

 
* 

*         * 
 

14. Punem în discuţie Proiectul de hotărâre privind exercitarea calității de 
autoritate publică tutelară la societățile Univers T S.A. și Centrul Agro 
Transilvania S.A., cu mențiunea că a fost analizat în comisia de specialitate 
nominalizată în vederea avizării. 
 
Rog Comisia de specialitate nr. 5 să prezinte avizul. 
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Dl. Alexandru Cordoș: 
 Comisia nr. 4 acordă aviz favorabil. 
Dl. Alin Tișe: 

Dacă sunt intervenţii, vă rog să le precizaţi, cu mențiunea că procedura 
de vot se va desfășura tot cu buletine de vot. 
Dl. Ionuț Florea: 

Bună ziua, domnule președinte, aș vrea să reiterez încă o dată 
rugămintea noastră  de a ne fi puse la dispoziție contractele de concesiune 
încheiate de Univers T cu ... 
Dl. Alin Tișe: 

Iulius. 
Dl. Ionuț Florea: 

Știu că și dumneavoastră ați zis aici că sunteți de acord cu noi și că faceți 
demersuri ca să puteți obține acele contracte, am avut discuția asta și în 
ianuarie și în aprilie, dacă nu noi, măcar cei din mandatul viitor să aibă acces la 
ele, dar trebuie să facem ceva demersuri.  
Dl. Alin Tișe: 

E votat de toate partidele, de aia și întreb, grupul UDMR, sunteți de 
acord să îl oferim consilierilor care sub semnătură să îl citească fără să îl 
copieze, dar să îl vadă și să îl poată citi? 
Dl. Vákár István Valentin:   

Sigur că da. 
Dl. Alin Tișe: 

Bun, grupul PSD? 
Dacă sunteți de acord îl căutăm, dacă nu îl avem îl cerem la Univers T, să 

îl pună la dispoziția consilierilor dar cu rugămintea și clar cu angajamentul de 
a nu îl xeroxa și de a nu îl copia. 
Dl. Alexandru Cordoș: 
 Suntem de acord cu acest lucru.  

Domnul președinte, dacă îmi permiteți, mi-a scăpat la început, mă abțin 
de la vot la acest punct. Mulțumesc. 
Dl. Alin Tișe: 

În regulă. Dar ca și idee sunteți de acord să putem să.... 
 În regulă, nu am nici o problemă. 

Grupul PNL? 
D-na Marinela Marc: 
 Da, nu avem nimic împotrivă. 
Dl. Alin Tișe: 

În regulă. Atunci o să facem demersuri, să vedem dacă îl avem la noi în 
arhivă dacă nu, să îl luăm de la Univers T, să îl vedeți și să îl citiți sub semnătura 
confidențialității aici la Consiliu. Este în regulă?  
Dl. Ionuț Florea: 
 Da, mulțumesc! 
Dl. Alin Tișe: 

O să fiți dezamăgit că nu cred că o să aflați mare lucru, nu vreau ca să se 
creadă că, de fiecare dată, avem ceva de ascuns. 
Dl. Ionuț Florea: 

De asta zic și eu, nu cred că e ceva în neregulă dar totuși... 
Dl. Alin Tișe: 

Ani la rânduri a fost această clauză invocată din contract și bineînțeles că 
nici un consilier nu dorește să răspundă personal în momentul în care 
anumite clauze ajung în instanță și ar fi dat în judecată Consiliul, pentru că eu 
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nu pot să fac anchetă să văd, și a și fost dat Consiliu, nu pot să fac anchetă să 
văd cine anume a divulgat o informație din acel contract câtă vreme au acces 
37 de consilieri.  

Și pentru a se evita această situație de a ne gândi care a făcut asta, au 
preferat consilierii să nu își asume acest risc. Că despre asta este vorba. Până la 
urmă este un bun public, nu aici e discuția.  

Și acum se va întâmpla la fel, dacă de exemplu, o parte dintre 
dumneavoastră îl veți citi și nu veți păstra confidențialitatea, iar ei ne vor da în 
judecată, vor da Consiliul în ansamblu în judecată și practic vom plăti cu toții și 
vom da cu subsemnatul, adică nu e o problemă personală. 
Dl. Ionuț Florea: 

Ei probabil vor trebui să și dovedească că anumite informații au plecat 
de la Consiliu plus că mai sunt contracte care desigur pot să fie confidențiale, 
dar așa pot să zică cei care au votat inițial contractul, acum 20 de ani, că cineva 
de atunci a divulgat, oricând există posibilitatea aceasta. 
Dl. Alin Tișe: 

Asta s-a și întâmplat spune domnul vicepreședinte, da. 
Dl. Vákár István Valentin:   

Atunci, a fost un proces unde au fost chemați consilierii să dea declarații. 
Dl. Horia Chirteș: 

Domnul președinte, se poate citi documentul aici la Consiliul Județean. 
Dl. Alin Tișe: 

Absolut! 
Dl. Horia Chirteș: 

Și atunci nu se poate lua nici un document. 
Dl. Alin Tișe: 

Dar acuma, nu o să stăm să urmărim, nu o să punem polițist lângă 
fiecare consilier să vedem dacă nu pozează pagina, nu suntem copii! Dacă vrei 
să faci ceva, faci! Doar nu suntem .... Problema este de responsabilitate și de 
încredere.  

Bine, așa facem, o să o rugăm pe doamna secretar să.... 
Dl. Mihai Iepure: 

Cu siguranță consilierii care l-au votat atunci l-au văzut, așa că.... 
Dl. Alin Tișe: 
 .... ne furnizeze contractul după care, pe grupul de consilieri o să primiți 
informația că există contractul și unde îl puteți vedea, unde în găsiți, cine este 
interesat să vină să îl studieze.  
Dl. Iuliu Sămărtean: 

Cine este interesat, nu? 
Dl. Alin Tișe: 

Cine este interesat, exact! 
Dacă nu mai sunt alte intervenții, supun la vot proiectul de hotărâre 

analizat, cu mențiunea că vom utiliza votul secret prin buletine de vot. 
Se procedează la vot, utilizându-se votul secret prin buletine de vot. 
În urma operațiunii de votare se înregistrează: 29 voturi “pentru” și 5 

membri nu au votat, astfel Consiliul Județean Cluj adoptă Proiectul de 
hotărâre privind exercitarea calității de autoritate publică tutelară la societățile 
Univers T S.A. și Centrul Agro Transilvania S.A., acesta devenind 

 
HOTĂRÂREA NR. 198 

* 
*         * 
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15. Diverse 
 

Vă rog să luați cuvântul cei care doriți să interveniți. 
D-na Adela Dehenes: 

Domnule președinte, dragi colegi, mi-am pregătit textul pentru că de 
fapt este vorba despre un interviu al domnului președinte care a avut loc 
acum două săptămâni și mi l-am pus pe telefon ca să nu greșesc cumva. 
Dl. Alin Tișe:  

Nu am crezut că o să mă citați vreodată. 
D-na Adela Dehenes: 
 Păi uitați, vă am aici în față, să-mi spuneți dacă presa a preluat ceva 
greșit. Pentru colegii care poate nu sunt în temă, era vorba despre procesul de 
deszăpezire la care ne așteptăm în momentul în care va veni iarna. Și anume 
domnul președinte ne-a explicat că Clujul este împărțit în patru sectoare, pe 
fiecare sector lucrează o firmă care a câștigat licitația și în funcție de starea 
vremii se dă ordin de începere. Faptul că în curând veți urmări și veți vizita 
aceste baze pentru a vă asigura că sunt dotate cu tot ce trebuie, aprovizionate 
ș.a.m.d. Și colegii de la drumurile județene vor supraveghea permanent 
modurile de intervenție și mai departe, ca să vă citez, foarte frumos ,,vom sta 
de capul lor” sau ,,vom sta pe capul lor” . E corect? Și ați declarat că nu ați fost 
foarte mulțumit, nici noi nu am fost foarte mulțumiți și mai ales nici cetățenii. 
Nouă ni s-au semnalat anul trecut mai multe probleme legate de deszăpezire 
și am vrut să vă facem o propunere ca să îmbunătățim toată această 
supraveghere și să ne aliniem din nou la ideea de smart territory care mie 
personal îmi place foarte mult și vă mulțumim că ne țineți la curent cu 
progresul digitalizării.  Și anume ar fi foarte elegant ca la nivelul Consiliului 
Județean utilajele de deszăpezire să fie monitorizate prin GPS și acest lucru 
poate fi făcut printr-o hartă digitală care să fie atât la dispoziția colegilor de la 
drumuri cât și la dispoziția cetățenilor astfel încât ei să poată urmări în timp 
real unde sunt mașinile de deszăpezire, când urmează să fie deszăpezite 
anumite sectoare de drum și de asemenea vor putea să ne semnaleze situații 
în care mașinile declară că au fost dar de fapt nu au fost, pentru că le vom 
putea urmări parcursul, sau circulă cu lama ridicată și economisesc. Deci toate 
aceste probleme ar fi mult mai ușor de întâmpinat și de supravegheat și 
pentru colegii de la consiliu și pentru dumneavoastră dar mai ales pentru 
cetățeni. Dacă ar fi posibil, astfel de servicii există. Eu am considerat că probabil 
intern în cadrul firmelor există un sistem de supraveghere GPS dar nu am 
caietele de sarcini și nici nu am mai avut timp să solicit asta dar intern probabil 
ele sunt monitorizate GPS însă noi la consiliul județean am putea avea un 
sistem integrat prin care să le urmărim frumos pe toate și cum spuneam să ne 
aliniem la ideea de smart territory pe care o dezvoltăm cu mândrie la noi.  
Dl. Alin Tișe:  
  Declarația este într-adevăr a mea. Legat de propunerea dumneavoastră 
nu am nimic împotrivă, din contră, vom verifica în ce măsură firmele au 
actualmente un astfel de sistem sau în ce măsură când s-a licitat deszăpezirea 
s-a cerut asta. Nu știu, sincer.  Dar în principiu sunt de acord.  
D-na Adela Dehenes: 
 Aici este prezumția că ei sunt urmăriți intern de firmă.  Adică acuma o 
firmă care se respectă, pentru mașinile proprii are acest sistem.  
Dl. Alin Tișe:  

A intern,  da înțeleg. 
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D-na Adela Dehenes: 
 Ei au un dispecerat și ar trebui să ne furnizeze aceste date astfel încât să 
le putem centraliza la noi și să poată fi vizualizate cum spuneam, atât de 
echipa de control pe care ați declarat-o în interviu că e pe poziție să-i 
urmărească dar și din partea cetățenilor.  
Dl. Alin Tișe:  
 Haideți că este aici domnul director Hîncu de la noi de la drumuri, de la 
patrimoniu de fapt și ne spune ce au de fapt mașinile astea, sau ce nu au. Care 
e situația?  
Dl. Liviu Hîncu: 
  În procedura de achiziție a serviciilor deszăpezire s-a solicitat firmelor să 
aibă dotate mașinile cu aparate. ....mașinile care ies efectiv pe teren ...... 
D-na Adela Dehenes: 
 Nu acele anexe, dar e suficient. 
Dl. Liviu Hîncu: 
 Ei ni le pun la dispoziție. Acuma nu le-am solicitat expres să le avem, să 
le vedem online dar în momentul în care depun situațiile de lucrări să fie și 
extrasele GPS prezente și atașate la situațiile de lucrări pentru a fi acceptate..... 
D-na Adela Dehenes: 
 Deci ce vă spun vă spun eu se practică în alte județe, de exemplu în 
județele de munte, în Harghita,  în Neamț ... 
Dl. Alin Tișe:  
 E același lucru. Și dânsul spune că putem cere evidența GPS-ului și 
dumneavoastră spuneți asta. 
 D-na Adela Dehenes: 
 Nu, eu spun să poată fi urmărite așa cum sunt urmărite și în alte județe. 
Adică cetățenii să zică ok e plin de zăpadă dar mașina e pe drum să nu se mai 
întrebe cum  e, vine, nu vine. 
Dl. Alin Tișe:  
 Doamna consilier vrea să fie online ceea ce nu există acuma. Acuma se 
atașează la situațiile de plată, și situația GPS-urilor, asta îmi spuneți. E 
important și asta de fapt, ca să nu pună mai mult. 
Dl. Liviu Hîncu: 
 Da. 
D-na Adela Dehenes: 
 Da, pentru că ei pot declara tot felul de lucruri. Este o formă elegantă 
care cum spuneam se practică în alte județe. În județele de munte Covasna, 
Harghita,  județul Neamț, unde probabil de înzăpezește mult, ei deja au pus  în 
practică aceste hărți digitale pentru cetățeni, inclusiv aplicație online. Noi 
avem în Cluj-Napoca aplicație în care putem urmări de exemplu troleibuzele, 
mijloacele de transport, te uiți cam pe unde e și când vine. Deci este un sistem 
elegant pe care am vrut să vă propun să îl studiați și dacă acum tot digitalizăm 
toate departamentele se poate lua în calcul să oferim așa ceva. 
Dl. Alin Tișe:  
 De principiu nu am nimic împotrivă din contră. O să verificăm raportul 
contractual cu firmele, dacă ar avea această obligație să facă ei acest sistem 
suplimentar sau dacă nu, să facem noi în proiectul nostru. 
Dl. Liviu Hîncu: 
       În procedura de achiziție au această obligativitate și au, ne dau parolele de 
acces. Acuma nu știu dacă nu au ceva împotrivă să le pună la dispoziția 
tuturor. 
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Dl. Alin Tișe:  
Adică spui că noi le putem vedea? 

Dl. Liviu Hîncu: 
Noi le putem verifica. 

Dl. Alin Tișe:  
Înseamnă că un pas important e făcut. Deci dacă noi putem avea acces 

live la ceea ce fac utilajele lor, mai e de făcut doar să se pună pentru publicul 
larg acea transmisiune live.  
D-na Adela Dehenes: 

Da. Aici e ideea. Exact. 
Dl. Liviu Hîncu: 

Avem cel puțin 4 sau 5 firme cu aceste aparate. Fiind 5 loturi licitate, nu 
are fiecare contract cu aceeași firmă....... 
Dl. Alin Tișe:  

În regulă. Vom discuta cu firmele. Nu văd ce probleme să aibă atâta timp 
cât nu vor să ascundă nimic.  Am reținut. O să facem demersuri să vedem pe 
lângă ce e acum să completăm și cu accesul publicului. 
D-na Adela Dehenes: 
 Sunt modele în țară și cred că e ok și pentru Cluj să avansăm în direcția 
asta. 
Dl. Alin Tișe:  
 Nu am o problemă, din contră. 
D-na Adela Dehenes: 
 Mulțumesc! 
Dl. Mihai Iepure:  

La Cluj-Napoca a fost implementat acest sistem o scurtă perioadă, în 
momentul de față el nu mai apare pe site. 
 Dl. Alin Tișe:  
 Cred că v-ați uitat prea mult dumneavoastră pe site. 
Dl. Mihai Iepure:  
 Nu, s-a schimbat firma între timp. Noi am propus să fie implementat și la 
Cluj-Napoca. Cred că e de interes pentru cetățeni. 
Dl. Alin Tișe:  
 Nu văd de ce să se opună dacă nu au nimic de ascuns. Se va pune 
problema astfel, de vreme ce ei ne dau nouă accesul pentru a vedea live 
intervenția în ce măsură putem să o punem la noi pe Atlas sau pe ce avem noi 
ca digitalizare? Să se poată vedea exact acolo unde văd oamenii blocajul de 
străzi, cu ce am mai completat pe digitalizarea noastră să punem și asta. 
Susțin fără probleme asta. 
Dl. Horea Dorin Chirteș:  

Domnule președinte, poate fi o hartă online pe site-ul Consiliului 
județean, unde se pot vedea toate mașinile, pentru că nu se pot da parolele 
fiecărui cetățean....  
Dl. Alin Tișe:  
 ... Da... Toate... 
Dl. Horea Dorin Chirteș:  

.... Eu am avut o astfel de firmă, la începuturi, când s-au montat GPS-uri și 
știu că e destul de limitat nr. de parole care pot să acceseze, pentru că altfel se 
blochează. Dar o hartă digitală-online pe site-ul Consiliului județean ar fi 
suficientă și astfel fiecare poate să știe unde sunt mașinile ... 
Dl. Alin Tișe:  
 ... absolut de acord. Da... 
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D-na Adela Dehenes:  
 ... astfel nu ar mai starea asta pe care ne-au reclamat-o unii că ninge și 
nu vin mașinile sau  întreabă când vin mașinile și încep să sune telefoanele. E 
un mod care poate fi depășit sau ... 
Dl. Alin Tișe:  
 ... de acord.  
D-na Adela Dehenes:  
 Mulțumim.   
Dl. Alin Tișe:  
 Nu avem absolut nici o problemă cu asta. O mare parte din această 
problemă e rezolvată pentru că avem acces și mașinile au GPS-uri, iar legat de 
a face publică harta, nu văd ce problemă ar putea să fie. Trebuie discutat cu 
firmele de deszăpezire pentru a le expune solicitarea consilierilor județeni și 
vedem ce mai e de făcut până la următoarea ședință.  

Mai sunt alte intervenții la acest punct?  
Dl. Ionuț Florea: 
 Domnule președinte, am aflat din presă că s-a lansat sau urmează să se 
lanseze emisiunea de obligațiuni a Județului Cluj, la care noi, ca și consilieri 
județeni, nu avem nimic de spus, pentru că așa s-a votat, iar acum nu mai 
avem ce să zicem. Rugămintea noastră ar fi să ne transmiteți și nouă, tuturor 
consilierilor județeni, prospectul de emisiune pentru aceste obligațiuni.  
Dl. Alin Tișe:  
 O să cerem consultantului să vă pună la dispoziție toate documentele. 
Avem angajat consultant, care gestionează toată procedura și nu am vrea să 
intervenim sau să interferăm cu acesta, mai ales că acum suntem deja în 
procedură. O să vă pună la dispoziție tot cea ce vreți, fără probleme.  
Dl. Ionuț Florea: 
 Mulțumesc. 
Dl. Alin Tișe:  
  Dacă mai sunt alte intervenții, vă rog să interveniți.  
D-na Adela Dehenes:  
 Mai am eu o problemă de ridicat. Am solicitat, în una dintre lunile de 
vară, să ne fie puse la dispoziție cererile sau listele de priorități ale primăriilor în 
baza cărora vor primi cofinanțări din cotele defalcate din TVA. Nu am primit și 
dacă se poate, vă rugăm... 
Dl. Alin Tișe:  
 O să cerem. De fiecare dată noi cerem actualizarea acestora. În 
primăvară, când vom aloca bani din acele cote, vom cere listele actualizate.  
D-na Adela Dehenes:  
 Dar... 
Dl. Alin Tișe:  
 Nu există liste care sunt permanent valabile...  
D-na Adela Dehenes:  
 ... știu, numai că idea era să nu vină atât de târziu. Aș fi vrut să avem acele 
liste cu o lună înainte de alocările de bani....  
Dl. Alin Tișe:  
 ... primarii doresc asta, respectiv să trimită listele la zi, atunci când sunt 
banii, pentru că în timp prioritățile se pot schimba în funcție de ce finanțări 
mai obțin. Din cauza asta noi nu avem o lista permanentă cu aceste priorități, 
și se dorește să alocăm atunci când sunt banii pe proiectele pe care doresc 
primarii în acel moment. Nu înseamnă că dacă vă transmitem acum o lista, 
acesta va fi valabilă și în primăvară, dar... 
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D-na Adela Dehenes:  
 Eu am discutat cu câțiva primari și am înțeles că, teoretic, ei pot da 
listele de priorități, pentru că le au făcute prospectiv. Rugămintea mea era să 
avem acces la aceste liste puțin mai devreme decât proiectele înscrise în 
ordinea de zi. Am solicitat să fie acum în octombrie, pentru că probabil 
alocarea va fi undeva prin decembrie ... 
Dl. Alin Tișe:  
 Putem să cerem la final de an, pentru anul următor, să ne comunice 
primarii... Nu e nici o problemă ... 
D-na Adela Dehenes:  
 Da. Mulțumim! 
Dl. Alin Tișe:  
 Dar, în martie sau când se vor schimba listele o să vedeți diferențele.  
D-na Adela Dehenes:  
 Bine!  
Dl. Iuliu Sămărtean: 
 Iertați-mă domnule președinte, dar USR are ceva primar la nivelul 
județului Cluj? 
Dl. Alin Tișe:  
 Are! 
Dl. Mihai Iepure:  
 Sigur! La Panticeu!  
Dl. Iuliu Sămărtean: 
 A... deci aveți un primar? 
D-na Adela Dehenes:  
 Da! Idea era... Asta a fost o discuție recurentă legată de cum să 
distribuim mai bine banii, în funcție de solicitări și proiecte, pentru că nu avem 
timp efectiv ca să ne ocupăm de asta, pentru că vin foarte din scurt. În acest 
sens a fost intervenția mea. Discuția nu este valabilă numai pentru primarii de 
o anumită culoare sau alta.  Mulțumesc! 
Dl. Iuliu Sămărtean: 
 .... 
D-na Marinela Marc: 
 Am mai avut discuția asta și am spus că, până la urmă, nu sunt sume 
foarte importante cu care să finanțeze proiecte de mare anvergură. Sunt mai 
degrabă sume cu care se acoperă cheltuieli curente, mici reparații, facturi, 
urgențe care intervin. Deci, nu e vorba de a finanța din aceste sume, care nu 
sunt colosale, proiecte mari, de anvergură, astfel încât să le putem discuta și să 
le prioritizăm ..... 
D-na Adela Dehenes: 
 Primarii emit aceste pretenții... 
D-na Marinela Marc: 
 Știu, dar... 
D-na Adela Dehenes: 
 ... și apoi ar trebui să le vedem noi ... 
D-na Marinela Marc: 
 ... dar nu putem să interferăm noi în deciziile primarilor. Ei primesc 
aceste sume pe care le folosesc în funcție de nevoile comunităților. Nu putem 
să administrăm noi, de la nivelul Consiliului județean, și primăriile... 
D-na Adela Dehenes: 
 ...nu, nu despre asta era vorba. Ei ne pun la dispoziție niște solicitări, care 
sunt maximale, știm cu toții. Cer mulți bani, mai mulți decât le putem aloca 
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noi, iar noi am vrut să vedem mai din timp care sunt cerințele lor, pentru că 
până la urmă se vor alege cu cea ce alocăm, dar idea e să avem aceste solicitări 
din timp... 
Dl. Alin Tișe:  
 Ne puteți spune care sunt primarii nemulțumiți de faptul că nu luăm, în 
fiecare zi, prioritățile lor, ci doar odată pe an... 
D-na Adela Dehenes: 
 Cred că toți sunt... 
Dl. Alin Tișe:  
 Înțeleg că sunt foarte mulți. Care sunt cei în cauză...? 
D-na Adela Dehenes: 
 Nu știu... 
Dl. Alin Tișe:  
 Păi așa spuneți... 
Dl. Iuliu Sămărtean:  
 ..... dar nu știți care. Credeți! 
D-na Adela Dehenes: 
 Ce anume? Care e nemulțumit și care e mulțumit? Dar nu i-am întrebat. 
Dl. Alin Tișe:  
 Păi ați spus că sunt foarte mulți primari care sunt nemulțumiți... 
D-na Adela Dehenes: 
 Nu, am spus care ar putea da mai din timp prioritățile... Care ar putea 
comunica listele din timp. 
Dl. Alin Tișe:  
 De acord... 
D-na Adela Dehenes: 
 Nu am vorbit despre mulțumire sau nemulțumire, ci strict la obiect... 
Dl. Alin Tișe:  
 În final tot la sumele pe care reușim să le alocăm se reduce discuția și la 
prioritățile... 
D-na Adela Dehenes: 
 ... idea era că primarii solicită sume pentru proiectele lor, iar noi alocăm 
bani. Eu nu am vrut decât ca acele liste de priorități să fie primite mai repede. 
Adică, strict obiectual.. 
Dl. Alin Tișe:  
 Am înțeles ce vreți dumneavoastră. O să le cerem domnilor primari să ne 
comunice, la final de an, pentru anul viitor, după care o să cerem din nou o 
informare atunci când vom avea banii din cotele defalcate, cu prioritățile la zi, 
înainte de a decide noi cum vom aloca noi, pentru a vedea dacă își mențin 
prioritățile și tot așa, și în toamnă, când vom avea rectificare... 
Dl. Cristian Ciuta: 
 Domnule președinte, dacă îmi permiteți, vrea să spun că, probabil, după 
ce o să le cerem acele liste de priorități, o să ne sară în cap zicând că i-am pus 
să facă acele liste și nu le-am finanțat toate proiectele. Asta pentru că nevoile 
sunt atât mari în comune încât banii alocați de noi, evident, că sunt insuficienți 
și le acoperă doar anumite costuri. Sigur că ce spune doamna Dehenes are 
sens la nivel național, când se stabilesc prioritățile la nivel de țară pentru a fi 
înaintate Comisiei Europene, care ne alocă sume de bani în funcție de aceste 
priorități, dar raportarea la comune este cu totul alta, pentru că sumele sunt 
cele care sunt și nevoile sunt foarte mari. Mulțumesc.  
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D-na Adela Dehenes: 
 Domnule Ciuta, ei fac aceste liste. Au făcut-o și anul trecut, dar a fost din 
scurt. Eu am cerut doar să decalăm momentul la care să ne trimită listele cu 
priorități. Deci, nu schimbăm nimic și de aceia nu trebuie să sărim așa de sus.  
Dl. Alin Tișe:  
 Vă rog, dacă mai sunt alte intervenții... 
Dl. Horea Dorin Chirteș:  
 Domnule președinte, în loc de această propunere, poate că ar fi mai bine 
dacă am reuși să le comunicăm criteriile pe care noi le-am folosit în 
repartizarea sumelor pe proiecte, pe care noi le-am considerat corecte la 
momentul în care am votat cu toți, cu privire la care, într-adevăr, că au mai fost 
discuții. De aceia, poate că ar fi bine să le comunicăm din timp criteriile, pentru 
ca ei să știe exact ....  
Dl. Alin Tișe:  
 Da. Știți că în fiecare an ajungem cu discuțiile la aceste. Până acum, 
uitându-ne în istoria Consiliului județean, nici o altă formulă nu a întrunit o 
majoritate, cu excepția acestei formule pe care o aplicăm acum. Evident că 
este o formulă imperfectă și nemulțumitoare pentru unii și mulțumitoare 
pentru alți. Eu nu am o problemă dacă se conturează o majoritate care să 
schimbe această formulă, dar trebuie să știți că o modificare va duce la multe 
discuții, dezbateri și probleme.  

Dacă am găsi o formulă mai bună ar fi bine..., însă primarii nu se înțeleg, 
între ei, cu privire la această formulă. Cum să-i mulțumim noi pe primari, dacă 
ei nu se înțeleg. Noi am făcut acest experiment, absolut democratic, și a ieșit 
formula pe care o aplicăm în Consiliul județean, pentru că sunt mai multe 
primării mici cu nevoi mari decât primării mari, care ar vrea o altfel de alocare. 
Printr-un vot la număr, evident că au câștigat primăriile mai mici, cu populație 
mai puțin numeroasă, față de comunele mari care vor alocare în funcție de 
numărul populației, drumuri, distanțe și așa mai departe. Nu am găsit până 
acum nici o altă formulă mai bună.  

Dacă am găsi o altă formulă mai bună, cu drag am trece la aplicarea ei, 
pentru că astfel primari ar fi mai mulțumiți.  
D-na Adela Dehenes: 
 Dar tocmai acesta este sensul solicitării mele de a avea cerințele 
primarilor din timp, pentru a le putea analiza. Noi, practic, nu ajungem să 
analizăm nimic,  pentru că nu există acest material. Până vom decide criteriile 
mai este, pentru că acestea nu există acum, domnule Chirteș. Nu discutăm 
despre criterii, ci este doar despre un pas premergător, să vedem ce vor și cât 
vor. Cam atât.  
Dl. Alin Tișe:  
 Am înțeles. Toată lumea a înțeles ce doriți. O să cerem, la finalul anului, 
primarilor, să ne comunice listele cu primele 3-5 priorități, și vom proceda la fel 
și atunci când vom trece la alocarea banilor. 
  Mai sunt alte intervenții? 

Dacă nu mai sunt, vă propun să ne oprim aici și vă mulțumesc pentru 
participare și vă doresc să fiți sănătoși și să ne revedem cu bine.  

O zi frumoasă! 
 
* 
 

Având în vedere faptul că au fost epuizate toate probleme înscrise în 
ordinea de zi, constat că lucrările prezentei ședințe s-au încheiat. 
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Ținând cont de prevederile art. 182 alin. (4) coroborate cu art. 138 alin. (13) 
din Ordonanța de urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul 
administrativ, cu modificările și completările ulterioare, lista privind modul în 
care și-a exercitat votul fiecare membru al Consiliului Județean Cluj constituie 
anexă la prezentul proces-verbal și se va depune la dosarul ședinței. 

În conformitate cu prevederile art. 11 din Legea privind transparența în 
administrația publică nr. 52/2003, cu modificările și completările ulterioare, 
prezentul Proces-verbal se consideră minută, urmând a fi afișat la sediul 
Consiliului Județean Cluj și publicat pe site-ul propriu. 

 Drept pentru care a fost încheiat prezentul proces-verbal. 
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